
حاشیه ها و دستاورد های سفرتاج
به استان(۲)

سرعین مقر فرماندهی

یکی از نکات مورد توجه این سفر استقرار تاج در سرعین تا آخرین
لحظات حضور در اردبیل بود . محل اسکان رئیس فدراسیون هتل لاله
سرعین بود. همه جلسات و دیدارهای وی در آن هتل انجام پذیرفت.
راستی آیا رواست که رئیس یک نهاد که برای بررسی مشکلات یک رشته
ورزشی و دیدار با هواداران و ورزشکاران آن رشته به استان مسافرت
کرده در سرعین و هتل لاله استقرار یابد و بدین وسیله دسترسی علاقه

مندان محدود و محدود تر گردد؟
اگر بازیکنی و یا یک مربی و یا علاقه مندی می خواست به دیدار رئیس
فدراسیون مشرف شود به چه ترتیبی می توانست اقدام نماید؟ چرا
حداقل امکان دیدار نمایندگان طرفداران و هواداران با رئیس قوتبال
فراهم نشد؟رئیس فدراسیون فوتبال جلسات و دیدارهایش را باید در
محل هیات فوتبال برگزار می کرد و دسترسی علاقه مندان به وی تسهیل
می شد. آن موقع دیگر برخی ها نمی توانستند ادعا بکنند که کل

مخالفان آنها به ۷نفر نمی رسد.
این برنامه را اداره کل به رئیس فوتبال تنظیم کرده بود و این کار
نیز از دستپخت های هیات فوتبال استان بود؟ تاج به عنوان رئیس
فدراسیون تافته جدا بافته نبوده و نیست. وظیفه او گوش کردن به
حرف دل مردم و عمل در راستای خواست و نیاز آنها می باشد. اگر به
خود تاج پیشنهاد می شد که در چه محلی می خواهی جلسات خود را
برگزار بکنی بدون شک او محل هایی چون اداره کل و هیات فوتبال را
انتخاب می کرد ولی افسوس که با برنامه ریزی صورت گرفته دست علاقه

مندان را از رئیس فدراسیون کوتاه کردند.
فراموشی مربیان زحمتکش

رفتارهایی که در جریان این سفر از سردمداران فوتبال اردبیل سر زد
اگر به درستی بررسی شود دل هر علاقه مندی را به درد می آورد. وقتی
آقایان به کلاس های پایه و استعداد یابی ها افتخار می کنند پس چرا
در چنین مواقعی عاملین اصلی این موفقیت ها فراموش می شوند و کسی
سراغی از آنها نمی گیرد؟ مربیانی که در گرما و سرما و در عین
گمنامی با عشق به فوتبال و آینده جوانان این دیار عرق می ریزند و
زحمت می کشند چرا مورد بی توجهی قرار می گیرند؟ مربیان زحمتکش
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فوتبال پایه استان ارزش این را ندارند که برای دقایقی هر چند
کوتاه بارئیس فدراسیون درد دل بکنند؟ این سفر مگر بر طبق ادعای
آقایان هدفش بازدید از امکانات نبود؟کدام یک از امکانات فوتبالی
استان در دید رئیس فدراسیون قرار گرفت؟آیا آقایان نمی توانستند
در همان جلسه ای که روسای هیات های شهرستان ها را دعوت کرده
بودند از مربیان پایه و زحمتکش نیز می خواستند در جلسه حضور

یابند و با رئیس فوتبال کشور درد دل نمایند؟
آیا آقایان از حضورمربیان ترس و واهمه ای داشتند که این کار را
انجام ندادند؟ اگر مسوولی به عملکرد خود اطمینان داشته باشد
نباید از حضور مخالفان در چنین جلساتی ترس داشته باشد. اگر قرار
بود تاج در سفر به اردبیل در جلساتی با حضور مدیر کل ،رئیس سابق
هیات فوتبال استان و تنی چند از هواداران هیات حضور یابد نیازی
به آمدن تاج  و تحمیل هزینه  به استان نبود . این کار در عین
سادگی در تهران امکان پذیر می شد. اصلا به جرئت می توان گفت که ما
در این سفر فلسفه آن را فراموش کردیم  و فرع را بر اصل ترجیح

دادیم.


